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Zápis z jednání regionální Komise ženského florbalu  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  pondělí 23. 1. 2023 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  20:00  

_________________________________________________________________________________________ 

Členové: Roman Komenda, Petr Jindra, Michal Novotný 

Host: Anna Dvořáková 

Sekretáři: Petra Dufková, Jiří Matyáš 

 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ KŽF:  
1. Přivítání 

2. Seminář – Anna Dvořáková – kariéra, zranění 

3. Výstup fungování ostatních komisí ženského florbalu region VI a region IV 

4. Doplnění komise o další členy 

5. Shrnutí, úkoly 

_________________________________________________________________________________________ 

 
1. Přivítání 
 
Roman Komenda přivítal účastníky jednání KŽF a speciálního hosta Annu Dvořákovou 
 
2. Seminář – Anna Dvořáková – kariéra, zranění 
 
Potvrzen termín akce na 6. 4. 2023, prezenčně v Chýnově při regiodnu, přítomní členové KŽF nemají 

proti termínu námitky. Akce má být cílena pro trenéry, s tím, že pro hráčky by byl vyčleněný blok v rámci 

tréninku. Konkrétní harmonogram akce bude domluven později po regiodnu 5. 2. 2023 v Chýnově 

z důvodu propagace akce. Následně byl prezentován plánovaný obsah semináře – rozdíly mezi 

dívkami a chlapci (tělesné, psychické), rozdíly mezi působišti (klub na Vysočině x extraligový klub), 

zranění a následky neléčených zranění. Možnosti kompenzací pod vedením fyzioterapeutky. 

Zkušenosti z klubu, ale i reprezentace – diskuze na téma nevhodnosti rané specializace. Jedno z témat 

také návrat do klubu po MD – aktivní hráčka, trenérka, … Řešení otázky „kolik hráček z Vysočiny jde 

do extraligy“ a zda jsou schopné se vrátit zpět do mateřského oddílu. Vhodný moderátor předseda KŽF 

Roman Komenda, celkem 1,5 hod do harmonogramu, počítat s 30 minutovou rezervou. 

 
3. Výstup fungování ostatních komisí ženského florbalu region VI a region IV 

 
Jihomoravský a Zlínský kraj 

• Region nepracuje na rozvoji ženského florbalu, ale jen to tak pojmenovali. 

Královéhradecký a Pardubický kraj 

• Region taky nevykonává žádnou činnost předseda ukončil činnost 

• Předtím vykonávali činnost jen komunikace s oddíly, jestli chtějí otvírat dívčí družstva 
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Na základě této analýzy by bylo vhodné spolupracovat s celostátní Komisí rovných příležitostí (KRP), 

pokoušet se aktivovat komunikaci mezi oddíly a s vedením Českého florbalu, hledání správných cest 

pro rozvoj ženského florbalu, otázky meziregionálních soutěží jako oživení regionálních soutěží. Na 

regionu však nemáme jen pozitivní reakce na propojovací soutěže, ale dostává se k nám i reakcí 

negativních. Ve spolupráci KŽF a LK našeho regionu budeme meziregionální soutěže a podobné 

rozvojové aktivity podporovat. 

R. Komenda osloví oddíly s žádostí o stručné zhodnocení „problémů“ rozvoje ženského florbalu 

v regionu. Můžou být osloveny všechny kluby, které mají mládež s otázkou: „Proč nemáte dívčí/ženská 

družstva?“ 

4. Doplnění komise o další členy 
 

Po krátké diskusi navrhují členové KŽF doplnění komise KŽF o členku Annu Dvořákovou. Zaznělo ještě 

několik jmen k oslovení, předseda KŽF je osloví do 13. 2. 2023. 

5. Shrnutí, úkoly 
 
Závěry by měly být připraveny do 13. 2. 2023, materiály před dalším jednání, ideálně v předstihu 
1 týdne.  
 
Termín dalšího jednání: 20. 2. 2023 od 20:00 
 
Zapsal: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
Ověřil: Roman Komenda 
 


